

**Minutes of a general meeting of the Pontiac Chamber of Commerce held  
on February 16, 2012 at Ferme Livamia in Mansfield, QC**

**Procès-verbal d'une générale séance de la Chambre de Commerce du Pontiac  
tenu le 16 février 2012 à Ferme Livamia à Mansfield, QC**

***Present – Businesses Represented / Présent – Les entreprises représentées***

Bernard Monet – Notaire	DJB Transport	Pine Lodge
Billy T's	Domain de l'Or	Pontiac Journal
BMR	Fresh Image	Pontiac Propane
Boutique Gwendoline	Green Investment	Produits Forestiers
Cabines de Chutes	Groupement Forestier	Proprio
Café Coulonge	Horizon X	RM Lang
Campbell's Bay Ciment	Jerry Ryan – Rafters	Robert Denault
CEDEC	Lawrence Soucie	Robert Sonlard
Ciment Pontiac'	Le Courdonné	Romain Petit Moteurs
CLD Pontiac	Louis Boucher	Rona
Clinique Chiropratique	Marc Lacrois Transport	Pontiac Tire
Club de Golf Pontefract	Metro Beland	SADC
Club de Golf Pontefract	Mun. of Campbell's Bay	Service Mansfield
Constructon Claude Dubeau	Mun. of Fort-Coulonge	Shawville Taxi
Construction Pieschke	Mun. of Mansfield	Soundz Good Audio
Cooperative Forestier	Neil Elliott	Spruceholme
CREP	Petro Pontiac	The Equity
Débosselage PH	Pharmacie Pavlina	Tom Orr Cartage

*The meeting was called to order at 7:00 p.m. / La réunion a été ouverte à 19h00.*

*Minutes taken by: Jenny Bousfield*

**Guest Speakers / Conférenciers invité:**

Benjamin Hiard, CLD – Economic development officer: Buy local campaign – Rebate chequebooks for Fort-Coulonge and Mansfield

*Benjamin Hiard, CLD, Commissaire en développement économique – Campagne d'achat local - Coupons-rabais Fort-Coulonge et Mansfield*

Rémi Bertrand, Director General of the MRC – Pontiac Technology Center and Resort, Inc.

*Rémi Bertrand, Directeur Général de la MRC, Pontiac Technology Center et Resort, Inc*

**1. Welcome and verification of quorum**

Quorum is verified.

**2. Reading and adoption of agenda**

Proposed by Brittany Morin and seconded by Richard Wegner to approve the agenda. All in favor.

**1. Bienvenue et vérification du quorum**

Le quorum est vérifié.

**2. Lecture et adoption de l'ordre du jour**

Proposé par Brittany Morin et appuyé par Richard Wegner d'accepté l'ordre du jour. Tous en faveur.

**3. Reading and adoption of minutes of General Meeting (August 24, 2011)**

Proposed by Jerry Barber and seconded by Katherine Summerfield to approve the minutes of August 24, 2011. All in favor.

**4. Quarterly Activity Report**

Todd Hoffman reads the activity report which covers the Chamber's activities since the last general meeting, including the networking, mentoring, Vision 2020, and the Christmas party.

**5. Presentation of Financial Report**

Lynda Wegner presents the financial report. Proposed by Isabelle Gagnon and seconded by Brittany Morin to accept the financial report.

**6. Business Development Coordinator**

Ginger Finan speaks about the projects she is currently working on such as the mentoring, networking, and the job fair. She is looking for job offers to post at the job fair.

**7. Board Business**

Resolution to apply for Rural Pact funding – proposed by Jerry Barber and seconded by Ralph Lang.

**8. Adjournment of meeting:**

Proposed by Lynda Wegner and seconded by Jerry Barber to adjourn the meeting at 10:00 p.m.

**3. Lecture et adoption du procès-verbal de la réunion générale (24 août 2011)**

Proposé par Jerry Barber et appuyée par Katherine Summerfield d'approuver les procès-verbal du 24 août 2011. Tous en faveur.

**4. Rapport Trimestriel d'Activités**

Todd Hoffman lit le rapport des activités qui comprend les activités de la Chambre depuis la dernière assemblée générale, y compris le réseautage, vision 2020 et la soirée de Noël.

**5. Présentation du Rapport financier**

Lynda Wegner présente le rapport financier. Proposé par Isabelle Gagnon et appuyé par Brittany Morin à accepter le rapport financier.

**6. Coordinateur du Développement des Affaires**

Ginger Finan discute du projet de mentorat dont elle travaille en ce moment, le réseautage et le salon de l'emploi. Elle cherche des offres d'emploi à afficher au salon de l'emploi.

**7. Affaires du Conseil**

Résolution d'appliquer pour de l'aide financière pour le Pacte Rural – proposé par Jerry Barber et appuyé par Ralph Lang.

**8. Adjournement de l'assemblée**

Proposé par Lynda Wegner et appuyé par Jerry Barber pour l'ajournement de l'assemblée à 22hrs.